



## CLEF 2015 Call for Proposals

CLEF is an annual event dedicated to bringing together PreK-16 teachers, scholars, educational administrators and other professionals in the field of Chinese language education worldwide to share best practices, new research findings and inspiring ideas. Regarded as one of the top conferences of this kind, CLEF is dedicated to providing quality professional development opportunities for the Chinese language education community.

CLEF 2015, co-hosted by the Chinese Language Education and Research Center (CLERC) and the Chinese Language Association of Secondary-Elementary Schools (CLASS), will take place in the Hotel Sofitel San Francisco Bay on April 10-11. The conference theme is "World Readiness in PreK-16 Chinese Language Instruction".



CLEF 2015 Call for Proposals is now open! We welcome proposals for 30-minute sessions in the following topics:

- Planning and Instruction
- Global Competence
- Technology and Innovation
- Research and Findings
- The topic of your choice

**Please submit your proposal online by November 14, 2014.** The maximum length of a proposal is 350 words, in English or Chinese. The default type for all proposals is for a 30-minute presentation with a max of two presenters. The committee will also select about 20-30 proposals as poster presentations. To submit your proposal, please go to the conference website [www.nanhai.com](http://www.nanhai.com). Should you have questions, please contact us. Email: [clef@nanhai.com](mailto:clef@nanhai.com); Phone: (408) 380-8088 ext. 115; Fax: (408) 380-8089.





# 中文教学论坛

April 10-11, 2015

San Francisco Bay, California

## 第五届中文教学论坛 (CLEF 2015) 大会报告征集通知

中文教学论坛是全球中小学和大学中文教师、学者、管理者和其他与中文教育相关的专业人士汇聚一堂，分享最佳教学实践、最新研究发现和启发性观点的年度盛会。作为同类型会议中的最佳之一，中文教学论坛致力于为“汉语作为第二语言教学”的大家庭提供最高质量的职业发展与交流机会。

由加州中文教学研究中心和全美中小学中文教师协会联合主办的第五届中文教学论坛将于2015年4月10-11日在旧金山海湾索菲特酒店召开。“World Readiness in PreK-16 Chinese Language Instruction”是本届大会的主题。



第五届中文教学论坛现面向全球征集分组会议演讲报告提要，议题包括：

- 教学设计与课堂教学
- 全球竞争力与21世纪技能
- 中文教学的技术与革新
- 最新研究与发现
- 您自己选择的其他话题

报告时间为30分钟，最多两名报告人。我们诚邀您在2014年11月14日之前在网上提交报告提要。请将您所提交的报告提要控制在350字以内，中英文均可。除了30分钟报告外，大会还将同时评选出20-30个以海报形式展示的报告。

了解更多信息，进行网上报告提交，请参见大会网站 [www.nanhai.com](http://www.nanhai.com)。如有疑问，欢迎联系我们。电邮：[clef@nanhai.com](mailto:clef@nanhai.com) 电话：(408) 380-8088 转 115 传真：(408) 380-8089